
ПРОТОКОЛ №7 

засідання колегії міської ради 
від 23.01.2017р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 13 чол. 

Присутні: О.Симчишин – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, Л.Герасимчук, 

Л.Головко, О.Певнєв, А.Кветко, Т.Калюжна, А.Собко, І.Добжанський, В.Худецький 

Відсутні на засіданні: Р.Афійчук, Г.Галкін, О.Скочеляс 

Запрошені: А.Бондаренко – заступник міського голови, Г.Мельник – заступник міського 

голови, А.Нестерук – заступник міського голови, Р.Миколаїв - директор департаменту 

освіти та науки, А.Ромасюков – начальник управління культури і туризму, М.Трещов – 

начальник управління комунального майна, В.Путін - начальник управління житлово - 

комунального господарства, О.Чорнієвич – директор департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів, С.Самишкін – начальник управління земельних 

ресурсів та земельної реформи, Т.Поліщук – начальник управління капітального 

будівництва, С. Ремез - начальник управління молоді та спорту, О.Федоров – помічник 

начальника Управління Служби безпеки України у Хмельницькій області з координації 

антитерористичної діяльності, Д.Білоус – начальник управління з питань надзвичайних 

ситуацій та цивільного захисту населення і охорони праці, С.Воронецький – начальник 

управління праці та соціального захисту населення, М.Крентовський – директор міського 

комунального підприємства «Муніципальна телерадіокомпанія «Місто», С.Шепурев – 

заступник начальника управління транспорту та зв’язку, В.Стандрійчук – заступник 

редактора газети «Проскурів», О.Свірчук – начальник 1 державного пожежно – 

рятувального загону ГУ ДСНС України у Хмельницькій області, Л.Демчук - завідувач 

юридичного відділу, представники громадськості, ЗМІ 

Головує на засіданні: О.Симчишин – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової одинадцятої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової  одинадцятої  сесії міської ради питання: 

 

2.1. Про призначення персональних стипендій Хмельницької міської ради для провідних 

митців та викладачів шкіл естетичного виховання м.Хмельницького на 2017 рік (за 

пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та інформації); 

 

2.2. Про затвердження змін та доповнень до Положення про Департамент освіти та науки 

Хмельницької міської ради та затвердження Положення у новій редакції (за пропозицією 

постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та 

розвитку громадянського суспільства, свободи слова та інформації); 

 

2.3. Про затвердження Плану проведення перевірок стану військового обліку призовників і 

військовозобов’язаних на підприємствах, установах та організаціях м.Хмельницького та 

Графіку звіряння даних особових карток призовників і військовозобов’язаних, які працюють 

на підприємствах, установах та організаціях з обліковими даними документів 

Хмельницького об’єднаного міського військового комісаріату у 2017 році (за пропозицією 

постійної комісії з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами); 

 

2.4. Про надання дозволу на передачу в тимчасове безоплатне користування 1 державному 

пожежно – рятувальному загону Головного управління державної служби України з 

надзвичайних ситуацій у Хмельницькій області пожежного автомобіля (автоцистерна 
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пожежна АЦ – 8-60 на шасі МАЗ 3516) (пропозиція депутата Собка А.І, підтримана 

постійною комісією з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами); 

 

3. Різне. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. До 

порядку денного чергової одинадцятої сесії міської ради за 

пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити 

питання «Про призначення персональних стипендій Хмельницької 

міської ради для провідних митців та викладачів шкіл естетичного 

виховання м.Хмельницького на 2017 рік», «Про затвердження змін та 

доповнень до Положення про Департамент освіти та науки 

Хмельницької міської ради та затвердження Положення у новій 

редакції», за пропозицією постійної комісії з питань регламенту, 

депутатської діяльності, антикорупційної політики, забезпечення 

правопорядку та зв’язку з військовими частинами пропонується 

включити питання «Про затвердження Плану проведення перевірок 

стану військового обліку призовників і військовозобов’язаних на 

підприємствах, установах та організаціях м.Хмельницького та 

Графіку звіряння даних особових карток призовників і 

військовозобов’язаних, які працюють на підприємствах, установах та 

організаціях з обліковими даними документів Хмельницького 

об’єднаного міського військового комісаріату у 2017 році», «Про 

надання дозволу на передачу в тимчасове безоплатне користування 1 

державному пожежно – рятувальному загону Головного управління 

державної служби України з надзвичайних ситуацій у Хмельницькій 

області пожежного автомобіля (автоцистерна пожежна АЦ – 8-60 на 

шасі МАЗ 3516)». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Перше питання «Про нагородження Міхалевського В.Ц. Почесною 

відзнакою Хмельницької міської ради ІІІ ступеня» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень до Статутів 

закладів культури міста, початкових спеціалізованих мистецьких 

навчальних закладів та затвердження Статутів у новій редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Положення про управління 

культури і туризму Хмельницької міської ради в новій редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень до Статутів 

клубних закладів міста та затвердження Статутів у новій редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Програми забезпечення 

антитерористичного та протидиверсійного захисту важливих 

державних об’єктів, місць масового перебування людей, об’єктів 

критичної та транспортної інфраструктури м.Хмельницького на 2017 

– 2018 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до цільової Програми 

попередження виникнення надзвичайних ситуацій та забезпечення 

пожежної і техногенної безпеки об’єктів усіх форм власності, 

розвитку інфраструктури пожежно – рятувальних підрозділів у м. 

Хмельницькому на 2016 – 2020 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до Статуту Хмельницької 

дитячо – юнацької спортивної школи № 2 та затвердження Статуту у 

новій редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до Положення про управління 

молоді та спорту Хмельницької міської ради та затвердження 

Положення у новій редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу технологічному 

багатопрофільному ліцею з загальноосвітніми класами 

м.Хмельницького імені Артема Мазура на списання шляхом 

ліквідації комплекту комп’ютерної техніки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу навчально – виховному 

об’єднанню № 5 міста Хмельницького імені Сергія Єфремова на 

списання шляхом ліквідації комп’ютерної техніки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в тимчасове безоплатне 

користування нежитлових приміщень міської комунальної власності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції.  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує виключити з 

проекту рішення  пункт 1.2 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та 

комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує у пункті 1.2 проекту рішення зменшити термін тимчасового 
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безоплатного користування приміщенням міської комунальної 

власності до 6 місяців. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження нової редакції Положення про 

управління комунального майна Хмельницької міської ради»  

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

Кветко А.Р. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити на початку пункт 2.1 Розділу 2 додатку до 

проекту рішення словами «облік та» далі -  по тексту. 

Доповнити розділ 3 додатку до проекту рішення пунктом наступного 

змісту: 

веде загальний перелік майна, яке належить до комунальної власності 

територіальної громади м.Хмельницького, готує та подає на розгляд 

виконавчого комітету та сесій міської ради проекти рішень про 

внесення змін або доповнень до цього переліку. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції ? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження переліку об’єктів міської 

комунальної власності, що підлягають приватизації шляхом продажу 

на аукціоні» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

Добжанський І.М. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную протокольно доручити управлінню комунального майна 

провести інвентаризації всього нерухомого комунального майна, яке 

знаходиться в занедбаному стані та виставити його на аукціон. 

  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Дане протокольне доручення вже надано виконавчим комітетом 

управлінню комунального майна. Наразі управління проводить 

інвентаризацію комунального майна. Дана інформація буде надана на 

засідання профільної комісії. 

Які ще будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення двадцять п’ятої 

сесії Хмельницької міської ради від 12.06.2013 року № 41» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження переліку об’єктів міської 

комунальної власності, що підлягають приватизації шляхом викупу» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

Худецький В.В. – 

депутат міської 

ради 

 

Більше уваги звернути на встановлення ціни продажу об’єкта під час 

проведення оцінки майна. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження переліку об’єктів міської 

комунальної власності, що підлягають приватизації шляхом викупу» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

Худецький В.В. – 

депутат міської 

ради 

 

Нежитлове приміщення по вул.Кам’янецькій, 106/1, яке пропонується 

приватизувати шляхом викупу є  окремим приміщенням. Вважаю, що 

подібні об’єкти, які пропонується  на продаж, необхідно виставляти  

одним лотом, включивши в даний лот вартість приміщення та 

вартість земельної ділянки, на якій розміщене дане приміщення. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про поділ нерухомого майна та безоплатну 

передачу нежитлових приміщень по вул. Лісогринівецькій, 26/3 у м. 

Хмельницькому в державну власність з віднесенням їх до сфери 

управління Державної служби України з надзвичайних ситуацій» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про втрату чинності підпунктів рішень сесій 

міської ради, внесення змін в підпункт рішення сесії міської ради та 

розірвання договорів тимчасового безоплатного користування» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін в підпункт рішення 

виконавчого комітету від 09.07.2015 № 481» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення двадцять четвертої 

сесії міської ради від 24.04.2013 № 47» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Комплексної програми 

«Піклування» в м.Хмельницькому на 2017 – 2021 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до «Програми соціальної 

підтримки учасників АТО та членів їх сімей на 2016 – 2017 рр.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання одноразової грошової допомоги 

громадянам – мешканцям м. Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення міської ради від 

05.10.2005 року № 12, про затвердження Положення про Центр 

комплексної реабілітації для осіб з інвалідністю внаслідок 

інтелектуальних порушень «Родинний затишок» у новій редакції та 

втрату чинності рішення сімнадцятої сесії міської ради від 02.04.2008 

року № 45» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Положення про Хмельницький 

міський територіальний центр соціального обслуговування (надання 

соціальних послуг), Структури та граничної чисельності, переліку 

соціальних послуг, умов та порядку їх надання у нових редакціях та 

втрату чинності рішення міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

Ковальчук І.І. – 

депутат міської 

ради 

 

Пропоную в додатку 3 проекту рішення замінити слова «сестра 

медична з масажу» на слова «соціальний працівник». 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження у новій редакції Статуту 

будинку тимчасового перебування громадян, які втратили зв'язок з 

сім’ями «Центр реабілітації бездомних (безпритульних) «Промінь 

Надії» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує в пункті 1 проекту 

рішення замінити вираз «Третяку А.І.» на вираз «Старцуну Д.М.» у 

зв’язку з призначенням на посаду директора Центру реабілітації 

бездомних (безпритульних) «Промінь Надії» Старцуна Дмитра 

Миколайовича 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження у новій редакції Статуту 

Рекреаційного центру сімейного типу по відновленню здоров’я 

дітей-інвалідів та інших груп населення з обмеженими 

можливостями «Берег надії» затвердженого рішенням сесії 

Хмельницької міської ради від 06.08.2008 року №28» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до статуту комунального 

підприємства «Парки і сквери м. Хмельницького» та затвердження 

статуту у новій редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розмірів статутних капіталів та 

затвердження нової редакції статутів комунальних унітарних 
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підприємств Хмельницької міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу екскаватора 

ЮМЗ у тимчасове безоплатне користування Будинкоуправління № 2 

квартирно – експлуатаційного відділу м. Хмельницький» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста зовнішніх мереж 

водопостачання житлового будинку по вул. Зарічанській, 52 ОСББ 

«ВЕЛЕС Хмельницький Зарічанська 52» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста зовнішніх мереж 

водопостачання садівничого товариства «Радуга» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до Програми розвитку 

міського комунального підприємства «Муніципальна 

телерадіокомпанія «Місто» на 2016 – 2017 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін в рішення шостої сесії міської 

ради від 18.05.2016 року № 35» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання міському комунальному 

підприємству «Хмельницькводоканал» дозволу на списання 

автомобіля шляхом ліквідації» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд місцевої ініціативи мешканців м-ну 

Лезнево щодо надання дозволу на приватизацію земельних ділянок, 

якими вони користуються більше 23 років та зміни зонування 

території з Р – 2 (зона зелених насаджень загального користування) 

на зону Р – 3 (зона садових товариств)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок у 

власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки громадянину та зміну її цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок у 

власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок громадянам та зміну їх цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок у 

власність громадянам, внесення змін» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок в оренду 

громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок в оренду 

громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки громадянину та зміну її цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та надання земельної ділянки в оренду 

громадянці» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою 

та надання земельних ділянок у власність громадянам, втрату 

чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  
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Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок у 

власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує виключити з 

додатку 2 проекту рішення пункт 10 у зв’язку із смертю заявника 

Токара Миколи Антоновича. 

Які будуть зауваження, пропозиції ? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою 

та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про втрату чинності, припинення права оренди 

земельної ділянки у зв’язку із закінченням договору оренди землі та 

надання громадянину дозволу на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки зі зміною її цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельної ділянки, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

9 проекту рішення пунктом 2: 

надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з метою передачі в оренду громадянину Паруху 

Олегу Володимировичу для будівництва індивідуального гаража 

площею 22 кв.м. по прв.Малиновому,10, гаражний кооператив 

«Піонерський», блок 15, бокс 13 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? 

 

Головко Л.Л. – 

депутат міської 

ради 

 

Надати до сесії документи, а саме: довідку учасника АТО по п.30,31 

додатку 7. 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає).  Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, внесення 

змін та втрату чинності» 
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Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок та надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд пропозицій комісії по земельним 

спорам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд пропозицій комісії по земельним 

спорам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 2 наступного змісту: 

- підтримати пропозицію комісії по земельним спорам, відмову 

Варвус Л.І. від погодження меж земельної ділянки площею 0,1 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка) по вулиці Стельмаха,46 

визнати безпідставною та розглядати документацію із 

землеустрою щодо передачі у власність земельної ділянки 

Заморському С.А. без її погодження. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про розроблення проекту землеустрою щодо 

встановлення (зміни) межі міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання громадянам, юридичним особам 

дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок в оренду, постійне користування, технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості), затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) та надання її в постійне 

користування, поділ земельних ділянок та внесення змін в рішення 

сесії міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 
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рішення пунктом 1.6. наступного змісту: 

- в пункт 2 рішення 49-ї сесії міської ради від 08.04.2015 №43, 

виклавши в новій редакції графу 4 «для обслуговування 

житлового будинку (свідоцтво про право власності від 01.12.2015 

індексний номер 48754536). Категорія земель – землі житлової та 

громадської забудови» та графу 5 «02.01 - для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибна ділянка)» та в договір оренди землі №829/01 

від 29.09.2015, виклавши в новій редакцій наступні пункти: 

п. 3 «На земельній ділянці знаходяться об'єкти нерухомого майна 

одноповерхова капітальна житлова будівля, а також інші об'єкти 

інфраструктури – прибудинкова територія 953 м
2»

; 

п. 15 «Земельна ділянка передається в оренду для будівництва і 

обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибна ділянка)» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання юридичній особі дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) зі зміною площі та конфігурації земельної ділянки, 

довжин сторін та точок координат» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання юридичним особам дозволів на 

розробку технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду та 

поділ земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на розроблення технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості) зі зміною конфігурації 

земельних ділянок, довжин сторін, точок координат із збереженням 

загальної площі земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості), проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в постійне користування, 

оренду юридичним особам, громадянам, погодження технічних 

документацій із землеустрою щодо поділу земельних ділянок, 

поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом укладання 

додаткових угод, внесення змін в рішення сесій міської ради, втрату 

чинності пунктів рішень сесій міської ради та непоновлення договору 

оренди землі у зв’язку з закінченням терміну його дії» 
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Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? 

 

Кветко А.Р. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити додаток 1 проекту рішення пунктом 2: 

- затвердити технічну документацію із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) та надати земельну ділянку в постійне користування 1 

Державному пожежно-рятувальному загону Головного 

управління Державної служби України з надзвичайних ситуацій у 

Хмельницькій області по вул.Героїв Чорнобиля,1/1 площею 

19 352 кв.м для обслуговування пожежного депо, котельні з 

обладнанням, клубу, адміністративного будинку УМНС, 

скульптури пожежним-Героям Чорнобиля, культової споруди 

«Каплиця», КПП 

Доповнити додаток 3 проекту рішення пунктом 5: 

- припинити ТОВ «Трансміськбуд» право користування 

земельними ділянками по вул.Старокостянтинівське шоссе,2/1З 

загальною площею 20 114 кв.м., в тому числі діл.№1 площею 

19 500 кв.м. (кадастровий номер 6810100000:17:002:0202), діл.№2 

площею 614 кв.м. (кадастровий номер 6810100000:17:002:0198) та 

передати їх в запас міста. 

Доповнити проект рішення пунктом 1.3. наступного змісту: 

- викласти п.2 договору оренди землі №681010004000355 від 

21.02.2012 в новій редакції: «В оренду передається земельна 

ділянка площею 40 578 кв.м. (кадастровий номер 

6810100000:17:002:0199). 

Доповнити проект рішення пунктом 17 наступного змісту: 

- погодити технічну документацію із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки по вул.Соборній,44/1 площею 2187 кв.м. 

(кадастровий номер 6810100000:01:006:0222), яка перебуває в 

постійному користуванні Хмельницької житлово-експлуатаційної 

контори №1 на ділянку №1 площею 311 кв.м. (кадастровий номер 

6810100000:01:006:0272) та на ділянку №2 площею 1876 кв.м. 

(кадастровий номер 6810100000:01:006:0273). 

Відповідно пункти 17-30 вважати пунктами 18-31 

Доповнити додаток 3 проекту рішення пунктом 6: 

припинити Хмельницькій житлово-експлуатаційній конторі №1 

право постійного користування земельної ділянки по 

вул.Соборній,44/1 площею 311 кв.м. (кадастровий номер 

6810100000:01:006:0272) та передати її в запас міста. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). На засіданні колегії присутній 

представник приватного підприємства «Лазуріт», якому не 

поновлюється договір оренди землі по вул. П.Мирного, 37/1 площею 

1469 кв.м. під будівництво 6 – ти поверхового житлового будинку. Як 

повідомив директор департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів є лист від мешканців сусідніх будинків, що по 

вул. П.Мирного, які висловилися проти даного будівництва. Щоб в 

перспективі не виникли проблеми щодо будівництва на даній 

земельній ділянці вирішено не поновлювати договір оренди ПП 

«Лазуріт». 

 

Представник ПП Прошу дане питання відкласти на довивчення. Ми готові йти на 
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«Лазуріт»  компроміс з мешканцями та міською радою.  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Пропоную ПП «Лазуріт» поновити договір оренди землі по вул. 

П.Мирного, 37/1 площею 1469 кв.м. строком на 3 місяці до вирішення 

усіх проблемних питань з мешканцями сусідніх будинків. 

Немає заперечень? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельною 

ділянкою, надання юридичним особам, громадянину дозволів на 

розробку технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості), 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в постійне 

користування та поділ земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, погодження технічних документацій із 

землеустрою щодо поділу земельних ділянок, затвердження 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) та 

надання земельних ділянок в оренду, внесення змін в рішення сесії 

міської ради та договір оренди землі» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та 

комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує виключити з проекту рішення пункт 8 текстової частини та 

пункти 5,6 (гаражний кооператив «Залізняк», ПАТ «Хмельницька 

макаронна фабрика») додатку 2. 

Які будуть зауваження? (Немає).  Які ще будуть пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про поновлення договорів оренди земельних 

ділянок шляхом укладання додаткових угод, затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду 

громадянину» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про продаж земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 1.3. наступного змісту: 

Соха Віктору Івановичу земельну ділянку площею 427 кв.м по 

вул.Курчатова,6Б (кадастровий номер 6810100000:02:001:0008) для 

обслуговування будівлі станції технічного обслуговування та мийки 

для автомобілів за ціною 185 749,00 грн. (сто вісімдесят п’ять тисяч 

сімсот сорок дев’ять грн.) без урахування податку на додану вартість. 

Категорія земель – землі житлової та громадської забудови. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції?  
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Кветко А.Р. – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити проект рішення пунктом 1.4. наступного змісту: 

приватне підприємство «Буран» земельну ділянку площею 1200 кв.м. 

по вул.Пілотській,71 (кадастровий номер 6810100000:05:003:0019) 

для обслуговування об’єкту незавершеного будівництва, промислової 

бази (слюсарна майстерня, токарно-фрезерувальна майстерня, 

майстерня по ремонту легкових автомобілів) за ціною 489 975,00 грн. 

(чотириста вісімдесят дев’ять тисяч дев’ятсот сімдесят п’ять грн. 00 

коп.) без урахування податку на додану вартість. Категорія земель – 

землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та 

іншого призначення. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками та надання їх в оренду в рамках державно – приватного 

партнерства» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження?  

 

А.Береза -  голова 

ГО «ЖАР» 

Прошу зняти з розгляду одинадцятої сесії міської ради питання «Про 

припинення права користування земельними ділянками та надання їх 

в оренду в рамках державно – приватного партнерства». Для 

прийняття даного питання немає законних підстав.  Оскільки міською 

радо до цього часу не виконано зобов’язання щодо внесення змін у 

Порядок визначення на конкурсних засадах приватного партнера для 

укладення договору у рамках державно – приватного партнерства на 

будівництво багатоквартирних житлових будинків. Багато порушень 

щодо проведення конкурсів на визначення забудовників. ХКП 

«Спецкомунтранс» взагалі не проводило конкурс так, як не надано 

документації. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Розроблений проект рішення та оприлюднений на сайті міської ради, 

в якому враховані пропозиції земельної комісії, які були висловлені 

до Порядку. Саме в Порядку прописано про участь у конкурсі, участь 

громадськості у визначенні приватного партнера для укладення 

договору у рамках державно – приватного партнерства на 

будівництво житлових будинків. 

Які ще будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішень сесій міської ради та 

втрату чинності пунктів рішень сесій міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень до Переліку 

площ, проспектів, вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, 

парків, розташованих на території міста Хмельницького, 

затвердженого рішенням 17 – ої сесії міської ради № 24 від 

02.04.2008 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про встановлення аварійно - рятувальному загону 

спеціального призначення ГУ ДСНС України в Хмельницькій області 

розміру пайової участі у створенні і розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення доповнень в п.1 рішення 7 – ої сесії 

міської ради від 20.07.2016 № 73» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін в договори про пайову участь 

у створенні і розвитку інженерно – транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про включення сторони в договори про пайову 

участь у створенні і розвитку інженерно – транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького та внесення відповідних змін в 

договори» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди громадянці Домбровській Ірині 

Ігорівні на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної 

громади міста мережі водопостачання та мережі каналізаційних стоків 

та зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди житлово-будівельному 

кооперативу «Бруклін» на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мережі каналізаційних стоків та 

зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-транспортної 

та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди житлово-будівельному 

кооперативу «Озерний-3» на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста мережі каналізаційних стоків 

та зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди товариству з обмеженою 

відповідальністю «Будівельний Альянс Інвест» на безоплатну передачу 

в комунальну власність територіальної громади міста мережі дощової 
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каналізації та зменшення розміру пайової участі у розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Ряд комісій винесли 

проект рішення на розгляд сесії. На колегії присутній юрист ТОВ 

«Будівельний Альянс Інвест». 

Які будуть зауваження?  

 

Худецький В.В. – 

депутат міської 

ради 

 

До даного проекту рішення є зауваження юридичного відділу, які 

вказують на порушення чинного законодавства при прийнятті даного 

питання. Зокрема хочу зазначити, що проектом рішення пропонується 

надати згоду на безоплатну передачу в комунальну власність мережі 

дощової каналізації, побудованої у зв’язку з будівництвом по вул. 

П.Мирного, 18, замовником будівництва є ТОВ «Будівельний Альянс 

Інвест», проте зменшити розмір пайової участі на вартість вказаних 

мереж гр.Кухару М.В. у зв’язку з будівництвом об’єкта зовсім за 

іншою адресою, а саме: по вул. Вінницькій, 1/5, що суперечить Закону 

України «Про регулювання містобудівної діяльності», який не 

передбачає таких випадків. 

 

Юрист ТОВ 

«Будівельний 

Альянс Інвест» 

 

ТОВ «Будівельний Альянс Інвест» побудував дощову каналізацію поза 

межею земельної ділянки по вул. П.Мирного,18  вартістю 2 млн. 441 

тис. гривень.  Товариство звертається до міської ради з проханням 

звільнити його від сплати  пайової участі у розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури  по вул. П.Мирного, 18 та 

по вул. Вінницькій, 1/5 ФОП Кухару М.В. ФОП Кухар М.В. є 

юридично зареєстрований в товаристві «Гранд Альянс Інвест». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть зауваження? (Немає). На сесії визначимося 

голосуванням. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін в договори про пайову участь 

у створенні і розвитку інженерно – транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Програми підтримки газети 

Хмельницької міської ради «Проскурів» на 2017 – 2018 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання особам, яким присвоєно почесне 

звання «Заслужений донор України» пільги на оплату житлового – 

комунальних послуг з січня по грудень 2017 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання сім’ям загиблих учасників бойових 

дій в Афганістані та інших локальних війнах додаткової пільги в 

розмірі 50% на оплату житлово – комунальних послуг з січня по 

грудень 2017 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до Програми зайнятості 

населення м.Хмельницького на 2015 – 2017 роки, затвердженої 

рішенням п’ятдесятої сесії міської ради № 5 від 27.05.2015 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про встановлення надбавки до пенсії члену 

Проскурівського підпілля, партизанам та колишнім політв’язням і 

репресованим на 2017 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дружинам (чоловікам) померлих 

учасників ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС додаткової пільги в 

розмірі 50% на оплату житлово – комунальних послуг (разом 100%) з 

січня по грудень 2017 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання членам сімей загиблих учасників 

антитерористичної операції додаткової пільги в розмірі 50% на 

оплату житлово – комунальних послуг з січня по грудень 2017 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного проект рішення «Про призначення персональних 

стипендій Хмельницької міської ради для провідних митців та 

викладачів шкіл естетичного виховання м.Хмельницького на 2017 

рік» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової одинадцятої сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження змін та доповнень до Положення про 

Департамент освіти та науки Хмельницької міської ради та 

затвердження Положення у новій редакції» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань регламенту, депутатської 

діяльності, антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та 

зв’язку з військовими частинами пропонується включити до порядку 

денного чергової одинадцятої сесії міської ради проект рішення «Про 

затвердження Плану проведення перевірок стану військового обліку 

призовників і військовозобов’язаних на підприємствах, установах та 

організаціях м.Хмельницького та Графіку звіряння даних особових 

карток призовників і військовозобов’язаних, які працюють на 

підприємствах, установах та організаціях з обліковими даними 
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документів Хмельницького об’єднаного міського військового 

комісаріату у 2017 році» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань регламенту, депутатської 

діяльності, антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та 

зв’язку з військовими частинами пропонується включити до порядку 

денного чергової одинадцятої сесії міської ради проект рішення «Про 

надання дозволу на передачу в тимчасове безоплатне користування 1 

державному пожежно – рятувальному загону Головного управління 

державної служби України з надзвичайних ситуацій у Хмельницькій 

області пожежного автомобіля (автоцистерна пожежна АЦ – 8-60 на 

шасі МАЗ 3516)» 

 Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової одинадцятої 

сесії міської ради? (Немає). Усі питання порядку денного розглянуті. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


